

Protokoll vid möte 2022-01-19

Mötetid: 17:15-19:00

Plats: TP41 och Zoom



<b>1. Mötets öppnande</b>	Gry Björkman öppnade mötet kl. 17:18
<b>2. Val av justerare</b>	Cristoffer Lind Karlsson och Niklas Berkesten valdes till justerare.
<b>3. Mötets behöriga utlysande</b>	Mötet var behörigt utlyst.
<b>4. Adjungeringar</b>	Simon Hertzman adjungerad.
<b>5. Fastställande av föredragslista</b>	Föredragslistan godkändes.
<b>6. Närvaro</b>	Gry Björkman Simon Hertzman Fanny Lundgren Hamrebjörk Niklas Berkesten Jessica Sundberg Jonas Larsson Cristoffer Lind Karlsson
<b>7. Föregående mötesprotokoll</b>	Föregående mötesprotokoll godkändes (och skrevs på).
<b>8. Avstämning föregående möte</b>	Emmy: -  Gry: Påbörja arbetet som ordförande. De sista ovvarna borde ha kommit in i lager, lägger beställningen så snart de kommit in. <b>OK</b>  Niklas: Skickat in faktura och underlag för äskning till LinTek. <b>Inte än, ska göras.</b>  Linus: -  Cristoffer: -  Lisa T: -

	<p>Tilda: -</p> <p>Jessica: Fixa budget till Logdans. <b>Typ OK</b></p> <p>Simon E: -</p> <p>Manuel: -</p> <p>Jonas: -</p> <p>Lisa E: -</p>
<b>9. Projektledare LOGIN</b>	<p>Eftersom dessa roller inte fyllts, hoppas denna punkt över.</p>
<b>10. General Familjen</b>	<p>Simon: Inte mycket som gjorts med tanke på tentorna. VK görs separata, pga Covid. Planering klart, ska meddelas till resterande medlemmar.</p>
<b>11. Festerichefer</b>	<p>3Cant Iris: Ej närvarande. Fanny meddelade det som Iris ville säga.</p> <p>Vi i 3cant har tyvärr fått ställa in vårbalen för detta år. Kommande planer handlar mest om sökperioden som är t.o.m. den 30:de Januari. Det har även blivit ändrade planer för den nattklubb som skulle hållas den 19:e Februari efter Logdansen. Det blir nu istället en pub samtidigt som denna. Innan pub och sittning kommer det hållas en fulvinsrunda. Det har pratats om sektionsmedlemmar skulle kunna få ett förmånligare pris men vi i 3cant har sagt att priset för rundan kommer att vara väldigt lågt och att eftersom alla intäkter för den kvällen försvinner pga inställd klubb.</p> <p>Escort Emma: -</p>
<b>12. Event</b>	<p>Jessica: Lite lägre antal som får komma. Daniel Simeret från Eventutskottet ska kolla med LinTek om spons. Det diskuteras om budget och prissättning för biljetter. Jessica går igenom planerna för Logdansen och hur det går, inga hinder än.</p>

<b>13. Kassör</b>	Niklas: Äskningsredovisning ska skickas in. Ska sammanställa alla utgifter och kvitton. Frågar utskotten om deras utgifter och äskningar.
<b>14. Info &amp; PR</b>	Cristoffer: Planerar att fixa posters till rekrytering av vakanta poster. Har lämnat över marknadsföring av Logdansen till Trappan. Ska starta igång studentkontot igen, ska hitta personer som skulle kunna vara intresserade.
<b>15. Alumniansvarig</b>	Manuel: Inte närvarande. Gry för talan: Just nu pågår jag samtal angående alumner som kan delta under Logistikveckan. Än sålänge har jag fixat två alumner, en från FTL och en från SL. Jag pratar med en tredje också som är en FTL:are men ska försöka prioritera en från KTS så att det inte blir allsidigt.
<b>16. Näringslivsansvarig</b>	
<b>17. Arbetsmiljöombud</b>	
<b>18. Ordförande</b>	Gry: Sätter in sig i posten, planerar vad som ska göras. Läser igenom stadgarna för att kunna  Fanny: Läser igenom mail och sin roll. Planerar vad som ska göras och vilka möten som kommer.
<b>19. Rekrytering</b>	Jonas: Fortsätter med arbetet om Logistikveckan. Börja boka salar. Ska ha möte imorgon för att fastställa de sista detaljerna till att kunna boka salarna.
<b>20. Studienämndsordförande</b>	Lisa E: -
<b>21. Övriga frågor</b>	Niklas: Behöver veta datum för pluggstugan som va i höstas. - 25:e oktober. Behöver veta beloppet för utgiften för pluggstugan. - Fanny hittade infon om ungefärliga priser för det som beställdes in.

	<p>Cristoffer: Alla som är med och gör saker till Logistikveckan, ska skicka in information om detta för att kunna göra marknadsföringen. Cristoffer ska hjälpa Gry och Fanny med namnbyte på kontot.</p>
<b>22. Att göra till nästa möte</b>	<p>Gry: Ska läsa igenom testamente, sätta in sig i posten. Läsa igenom stadgar och skriva upp datum för händelser under våren.</p> <p>Niklas: Ska skicka in äskningsredovisningen.</p> <p>Cristoffer: Söka styrelseaffischer.</p> <p>Lisa T: -</p> <p>Jessica: Ska beställa allt till sittningen.</p> <p>Manuel: -</p> <p>Jonas: Fortsätta arbetet med Logistikveckan, som att boka salarna.</p> <p>Fanny: Ska läsa på om vilka möten som hon ska närvara på. Vad hon behöver göra som Snordf tills ersättare har hittats.</p>
<b>23. Nästa möte</b>	<p>Nästa träff: Nästa lunchmöte är: 2022-01-26 Nästa kvällsmöte är: 2022-02-02</p>
<b>24. Mötets avslutande</b>	<p>Gry Björkman avslutade mötet kl. 18:04.</p>

Protokoll fört av:

Fanny Lundgren Hamrebjörk

.....

Justering:

Gry Björkman

.....

Cristoffer Lind Karlsson

.....

Niklas Berkesten

.....